
Zápis z jednání správní rady Svazku obcí,rDrahanská vrchovina"
20. února 20l8 v 9:00 hodin v Ruprechtově

Přítomní: M. Jonáš, Ing. A. Majchrák, J. Pořízek, L. Pospíšil, K. Ševčíková, H. Šíblová,
S. Švarcová

Omluvení; J. Fládr, Z.Hermanová, D. Kíížová,J. Šteflíček,
Hosté: J. Jančo, P. Revenda,p.Kozár
Starostka obce paní Světlana Švarcová přivítala všechny přítomné a předala slovo místopředsedkyni
svazku paní Haně Šíblové, která konstatovala, že programbyl zaslánvšem písemně.
Program:

1. Zahájení a schválení programu jednání

2. Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu
3. Kontrola plnění usnesení
4. Hospodaření svazku
5. Dotace na rok 2018
6. Příprava kampaně Den Země
7. Internetové stránky obcí a mikroregionu
8. Příprava kulatých stolů
9. Současný stav provozu cyklobusů
l0. Různé
lI. Závěr

Usnesení č. l:
Správní rada schvaluje program správní rady.
Přítomno: 7 členů Pro: 7 hlasů Proti:0 Zdržel se 0

2) Yolba ověřovatelů zápisu a zapisovatele
H. Síblová navrhuje jako ověřovatele zápisu pana Miroslava Jonáše
a zapisovatelku Kateřinu Ševčíkovou. K návrhu nebyly připomínky.
Usnesení č. 2:
Správní rada schvaluje jako ověřovatele pana
a zapisovatelku Kateřinu Ševčíkovou.
Přítomno: 7 členů Pro:1 hlasů

Miroslava Jonáše a

Proti:0

a paní Světlanu Švarcovou

paní Světlanu Šrrarcovou

Zdržel se:0

Zdržel se:0

Zdržel se:0

Zdržel se 0

Podat žádost o dotaci na JMK - H. Šiblová - splněno
GDPR - oslovit možné zpracovatele analýzy a případné pověřence - A. Majchrák, H. Šíblová,
K. Ševčíková - splněno

4) Hospodaření svazku
Usnesení č. 3:
Správní rada pověřuje předsedu svazku k objednávce zpracování analýzy a k zajištění pověřence pro
agendu GDPR u společnosti Catania Group, s.r.o..
Přítomno: 7 členů Pro: 7 hlasů Proti: 0
Usnesení č. 4:
Správní rada schvaluje příspěvek MAS Moravský kras pro rok 20l8.
Přítomno: 7 hlasů Pro: 7 hlasů Proti: 0,-.Usnesenl c. J:
Sp.ár"í 

""d" 
bere na vědomí rozpočtové opatření č. 1.

Přítomno: 7 hlasů Pro: 7 hlasů Proti: 0

5) Dotace na rok 2018
Na minulé schůzi správní rada pověřila H. Šíblovou zpracovánim žádosti o dotaci na PRV JMK,
dotační titul 6 na zakoupení mobiliáře do jednotlivých obcí. Žádost byla odevzdána na JMK.
Sledování možnosti ziskání dotací nadále zůstává. zejména v MAS Moravský kras.

a)
b)
c)



6) Příprava kampaně Den Země
Den Země organizují obce a jejich neziskové organizace samy. Hromadný plakát nebudeme letos
vývářet, kdo bude mít zájem o vyvěšení svého plakátu, může ho zaslat A. Majchrákovi k vyvěšení
na webu svazku.

7) Internetové stránkv obcí a mikroregionu
Provoz intemetových stránek si zajišťují jednotlivé obce. Internetové stránky svazku obhospodařuje
A. Majchrák, který na ně pravidelně doplňuje dokumenty. A. Majchriákovi je možné zasílat také
letaky kakcím na jednotlivých obcích, které budou uveřejněny na internetových stránkách
mikroregionu.

8) příprava kulatých stolů
V současné době žádná z obci kulatý stůl neplanuje.

9) SoučasnÝ stav cvklobusů
Informace o stavu cyklobusů podá J. Šteflíček na příští správní radě.

10) Různé
1) Informaci o dalším směřování MAS Moravský kras přišli podat její zástupci, J. Janěo a P.

Revenda. V současné době mohou obce žádat o dotace na lesní techniku či posezení pro turisty
(minimální rozloha lesa ve vlastnictví obce je 3 ha), plránuje se výzva v operačním progíamu
zaměstnanost (100%) na mzdy pro lektory příměstských táboru, program je možné čerpat 3 roky a
minimální částka je 400 000 Kč. Na podzim bude vyhlášená výzva na rekonstrukce a budování
odborných učeben, je třeba zajistit bezbariérovost (95%). Připravují se dotace na zeleň pro obce a
pro svazky, podpora zakoupení hasičských automobilů, dotace na zajištění bezpečnosti (chodníky
podél krajských a místních komunikací, cyklostezky). V případě, že nebude vyčerpaná částka
určená pro životní prostředí (zeleň), bude možné převést prostředky na budování kluboven,
posezení v obci, odpočinková místa atd.

2) Pan Kozár ze společnosti Catania Group, s.r.o., přišel představit nabídku společnosti na
zpracováni analýzy a zŤlzeni funkce pověřence. Nabídku společnosti rozeslala všem obcím
H. Síblová. Zanawžené ceny zpracuje společnost analýzu- obec dostane předlyplněný dotazník
úkonů, do kterého doplní, co dělá, případně upraví postup dle sqých zlyklostí a dále společnost
zajisti funkci pověřence. Zájemci budou navštíveni zaměstnancem společnosti, dotazníky pro
vyplnění alalýzy si ale vyplní sami a na jejich zékladé bude analýza zptacoyaná. Pověřenec bude
kontaktován v případě problémů či dotazů veřejnosti, na které bude on odpovídat. Veškerá
zodpovědnost za GDPR je na starostovi, ale v případě pochybení je možné požadovat pokutu po
společnosti, která je pro takové případy pojištěná. Nízké ceny vycházi ztoho, že většinu úkonů už
obec dávno déIá, dotazník pro analýzu si bude vyplňovat sama. Smlouva se uzavírá na jeden rok
s tím, že potom ji bude možné prodloužit nebo uzavřít s někým jiným.
Postup nakládaní s osobními údaji si musíme zpracovatjenom pro ty úkony, které si zajišt'ujeme
sami, Gordic zabezpečí svoje programy, spisová služba bude zabezpečená městem Vyškov atd.
Každá obec se sama rozhodne, zdabude chtít využít služby této společnosti a provede objednávku
nejlépe do jednoho týdne (postupně se prodlužuje lhůta zpracování analýzy, protože přibývá
zájemců).

11\ Závér
Příští správní rada proběhne 22.března 2018 v Račicích-Pístovicích. Pozvánky zajistí L. Pospíšil.

" Zapsala: Kateřina Ševčíková 1

ŠvarcováOvěřovatelé:

předseda svazku

Miroslav Jonáš

qdlqo rpl. 5l7 353 787

Ing. Adam Majchrák


